
Protokół nr VIII/2019

z posiedzenia Rady Osiedla Golęcino – Gocław

z dnia 19.11.2019r.

Udział w zebraniu udział wzięli Radni zgodnie z załączoną listą obecności. 

Porządek obrad:

1. Powitanie zebranych i stwierdzenie quorum.

2. Przedstawienie porządku posiedzenia.

3. Omówienie koncepcji programowo-przestrzennej dla inwestycji przy ul. Grobla.

4. Odczytanie protokołu z posiedzenia Rady Osiedla z dnia 08.10.2019r.

5. Zapoznanie Radnych jakie były poruszane zagadnienia na dyżurach.

6. Omówienie pism  jakie wpłynęły do Rady od ostatniego posiedzenia.

7. Sprawy bieżące do załatwienia.

PRZEBIEG OBRAD

Ad. 1

Powitanie  członków  Rady  Osiedla  Golęcino-Gocław  przez  Przewodniczącą.  Udział
w posiedzeniu wzięli Radni zgodnie z załączona lista obecności.

Ad. 2

Przedstawiony został porządek posiedzenia Radnych.

Ad. 3

Omówione  zostały  sprawy  związane  z  wydaniem  opinii  do  Koncepcji  programowo-
przestrzennej dla inwestycji p.n. Zagospodarowanie terenu przy ul Grobla w Szczecinie jako
rekreacyjnego z wykorzystaniem dostępu do Odry. W omówieniu tego wniosku wziął udział
projektant. Projektant odpowiedział na pytania Radnych związanych z lokalizacją miejsc tj:
lokalizacja miejsca na grill, zmiana lokalizacji miejsc parkingowych naniesionych na planie na
plac po rozebranych budynkach na ul. Grobli, przygotowanie miejsca do wodowania łódek
przez  mieszkańców.  Po  przeanalizowaniu  projektu  i  dyskusji  Radni  wraz  z  projektantem
ustalili, że ww propozycje będą wzięte pod uwagę w miarę możliwości.



Ad. 4

Odczytany protokół z posiedzenia z dnia 08.10.2019r. został przyjęty przez Radnych. 

Ad. 5 

Radni  zostali  zapoznani  jakie  zostały  poruszone  zaganiania  na  dyżurach  miedzy
posiedzeniami.

Ad. 6

Zostały przedstawione i krótko omówione pisma, które wpłynęły na dyżurach do Rady.

Ad. 7

W sprawach bieżących omówiono i  wysłano zapotrzebowania  na kabiny WC, które  będą
potrzebne na organizowane festyny na rzecz mieszkańców przez rade w roku 2020, tj. Park
Liga oraz Park Koczego.

          
    Protokołował:                         Przewodniczący RO
   Sylwia Piekart              Iwona Pomaska


